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Hoofdpunten uit eindvergadering stuurgroep 
 
Het systeem zoals ingevoerd en opgeleverd als release 2 wordt als een redelijk succes beschouwd. 
Werk eraan wordt deze maand afgerond en OOID zal als systeem blijven draaien. Er gaat op 
bescheiden schaal (op basis van individuele werving) geprobeerd worden om meer patiënten voor het 
systeem te interesseren. Naar verwachting zal ook het gebruik van de OOID database binnen het 
ziekenhuis alleen maar toenemen. 
 
Belangrijkste minpunten: 
 

• De autoconsultant is uiteindelijk nooit tot het functionele systeem gaan behoren 
• Er zijn relatief weinig patiënten die op dit moment van het systeem gebruik maken 
• De query wizard functioneert onvoldoende met als resultaat een tijdelijke opheffing 

van de mogelijkheid vragen aan betrokken internisten te stellen via e-mail 
 
Belangrijkste successen: 
 

• De patiënt-interface is op hoofdpunten functioneel gebleken en wordt daadwerkelijk 
gebruikt door een bescheiden groep enthousiaste patienten 

• De database en automonitor worden gebruikt door diverse betrokken groepen in het 
ziekenhuis 

• Er is veel geleerd over technische- en invoeringskwesties m.b.t. informatie- en 
ondersteuningssystemen in de zorg voor chronisch zieke patiënten. De OOID pilot 
draagt substantieel bij aan beter inzicht in en grotere bereidheid tot het invoeren van 
ondersteunende systemen. Verscheidene regionale, nationale en internationale 
organisaties hebben reeds interesse getoond in het project. 

• Uit onderzoek is gebleken dat de proefpersonen de OOID pilot gemiddeld een dikke 
voldoende hebben gegeven, waaruit blijkt dat het systeem als geheel goed 
gewaardeerd wordt door de patiënten. (zie ook bijlage 1: gebruikersstatistieken) 

• het project heeft uiteindelijk minder gekost dan begroot was: dat betekent een hoge 
efficiency. (zie ook bijlage 2: de eindbalans) 

 


